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Onderwerp Banenafspraak West- Brabant

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyclus?

Nee

Beteidsterrein Omgeving

PortefeuiItehouder Wethouder Verbraak

Schriftelijke vraag

De FNV uit grote kritiek op het project, het plan om715 West-Brabanders met een

arbeidsbeperking voor het eind van dit jaar aan een baan te helpen. Met name de overheid zou het

af laten weten.

1. Wat is uw opvatting over de kritiek van de FNW

2. Wat zijn de actuete cijfers, hoeveel mensen zijn er aan een baan geholpen?

3. Wetke inspanningen heeft onze eigen gemeente verricht om bij te dragen aan dit project, aan

dit ptan?

4. Welke afspraken over de invutling van het project zijn er gemaakt met andere overheden, grote

werkgevers, gemeenschappetijke regelingen, verbonden partijen in de regio?

5. ls de doelgroep votledig in beetd?

Namens de PvdA-fractie
Michaet Yap



Wij beantwoorden uw vragen als votgt:

1. Wat is uw opvatting over de kritiek van de FNV?

De banenofspraak (garantiebaan) is een nieuw instrument en nog niet volledig uitontwikkeld. Het
instrument biedt de mogelijkheíd om mensen met een arbeìdsbeperking aan het werk te helpen.
De kritiek van de FNV is gebaseerd op oude en ìncomplete gegevens. Dít komt omdat gegevens bij
veel verschillende samenwerkende organisatìes vandaan gehaald moeten worden en derhalve niet
actueel zijn. We delen de ambitie van het FNV om werk te maken van de banenafsproken.

Het realiseren van de banenafspraak vraagt op dit moment dan ook de volle aandacht en inzet von
de betrokken partijen.

2. Wat zijn de actuele cijfers, hoeveet mensen zijn er aan een baan gehotpen?

Door het UW zíjn er in 2015 114 garantiebanen gerealiseerd. ln 2016 zijn tot en met april 30
garantiebanen gerealiseerd door het UW.

Het Werkplein Hart van West-Brabant heeft in 2016 tot en met juni 2016 19 plaatsingen
gerealiseerd (waarvan er nog I mensen in hun proefplaatsing zitten).

3. Welke inspanningen heeft onze eigen gemeente verricht om bij te dragen aan dit project, aan

dit ptan?

De gemeente Roosendaal heeft besloten voor het jaar 2016 5 garantiebanen binnen de eigen
organisatie in díenst te nemen. Deze zijn inmiddels ingevuld en hiermee hebben we oon onze
verplichting voldaan. We zijn momenteel aan het onderzoeken hoe we nog een verdere invulling
zouden kunnen geven.

4. Wetke afspraken over de invutling van het project zijn er gemaakt met andere overheden, grote

werkgevers, gemeenschappetijke regetingen, verbonden partijen in de regio?

Landelijk zijn er richtlijnen afgekondigd voor werkgevers, woaronder ook overheidsorganisaties
zoals verbonden partijen en gemeenschappelìjke regelingen. Zo zullen op het Werkplein Hart van
West Brabant bijvoorbeeld 2 garantiebanen worden ingevuld. Het is de eigen verantwoordelijkheid
van werkgevers om hieroan te voldoen. Gebeurt dit niet dan komt er een quotumwet die
werkgevers verplicht om mensen met een arbeidshandicap in dienst te nemen.
Op 20 juni 2016 wordt een regionale overheidsconferentie georganiseerd om voorlichting te geven
over garantiebanen en meer plaatsingen te realíseren binnen overheids- en overheidsgerelateerde
organisaties.

5. ls de doelgroep votledig in beetd?

De Wajongers zijn in beeld bij het UW. l,liensen vanuit de voormalige SW bij de SW organisaties.
De voormalige wachtlijst 5W en de nieuwe doelgroep Participatiewet is in beeld bij het Werkplein
Het Werkplein heeft ook samenwerkingsafspraken gemaakt met het voortgezet speciaal onderwijs
en het praktijkonderwijs.

Om in aanmerkíng te komen voor een garantiebaan moeten mensen een doelgroepverklaring
aanvragen bij het UW. Het Werkplein kan hierin de mensen uiteraard ondersteunen.

Hoogachtend,
Het College van Burgemeester en Wethouders,
Namens deze

H. Verbraak

Wethouder


